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    P R O T O K Ó Ł  Nr XXVII/21 

   z sesji  Sejmiku Województwa Podlaskiego 

    z dnia 22 lutego 2021 r. 

 

Obradom przewodniczył  Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski.  

W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 28  Radnych. Lista obec-

ności stanowi załącznik do oryginału niniejszego protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji.  

Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski powitał wszystkich zebra-

nych i otworzył obrady XXVII Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

W proponowanym porządku obrad dokonano następujących zmian: 

- wprowadzono punkt 12 a w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały                  

w sprawie określenia zasad udzielania ulg w spłacie należności o charakte-

rze cywilnoprawnym przypadającym Województwu Podlaskiemu lub jego 

jednostkom organizacyjnym od przedsiębiorców, których płynność finan-

sowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konse-

kwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19 (głosowanie jawne 26 głosów 

za,  1 przeciwny,  0 wstrzymujących się );  

- wprowadzono punkt 23 a w brzmieniu: Informacja Marszałka Wojewódz-

twa i Dyrektora Opery i Filharmonii Podlaskiej w sprawie konfliktu między 

Dyrekcją Opery, a pracownikami (wniosek Radnego Jarosława  Dworzań-

skiego; głosowanie jawne 16 głosów za, 12 przeciwnych, 1 wstrzymujący 

się);  

- wprowadzono do porządku obrad uzupełnienie pkt. 25 głosowanie jawne: 

27 głosów za, 0 przeciwnych, 3 wstrzymujących się.  
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Następnie  Radni, również w głosowaniu jawnym, przy 29 głosach za, 0 

przeciwnych, 0 wstrzymujących się przyjęli całość porządku obrad. 

Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski powitał na sesji Posła z Woje-

wództwa Warmińsko-Mazurskiego - Pana Wojciecha Kossakowskiego i za-

prosił go do wymiany spostrzeżeń oraz nawiązania bliższych kontaktów 

zważywszy na wspólne płaszczyzny do współpracy np. Program Polski 

Wschodniej. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XXIV i XXV (Nadzwyczajnej) sesji Sejmiku.  

Radni, nie wnosili uwag do protokołu z XXIV i XXV sesji Sejmiku i w  głoso-

waniu jawnym, przy 27 głosach za,  0 przeciwnych i 1 wstrzymującym  się 

przyjęli  protokół nr XXIV. 

Następnie, również w głosowaniu jawnym przy 25 głosach za, 0 przeciw-

nych oraz 2 wstrzymujących się Radni przyjęli protokół z XXV (nadzwyczaj-

nej) sesji Sejmiku.  

 

Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Podlaskiego na lata 2021-2041. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką nr 1 przedstawił Skarbnik Wojewódz-

twa Podlaskiego Paweł Jungerman. Poinformował o nowym przedsięwzię-

ciu, a mianowicie Utrzymanie sprawności technicznej Instalacji Urządzeń 

p/pożarowych budynku Urzędu Wojewódzkiego, na które to  przeznaczona 

została kwota 59 tys. złotych, rozłożona na okres 3 lat. W kwestii autopo-

prawki Skarbnik poinformował, iż w związku ze zmianą ustawy dotyczącej 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i możliwości wydatkowania 

środków także w 2023 roku, a nie jak wcześniej do 2022 r. Wydłużeniu ter-

minów i dalszej realizacji podlegają inwestycje, a w szczególności remont 

Teatru Dramatycznego oraz budynku UMWP przy ul. Skłodowskiej w Bia-

łymstoku.  
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Radni, nie wnosili uwag do powyższego projektu uchwały i w głosowaniu 

jawnym, przy 26 głosach za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymującym się,  podjęli  

U C H W A Ł Ę  Nr XXVII/ 314/2021. 

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa na 2021 rok.  

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Skarbnik Województwa 

Podlaskiego Paweł Jungerman. Poinformował on iż, cztery podlaskie samo-

rządy otrzymają pomoc finansową z budżetu województwa na realizację lo-

kalnych inwestycji. Mowa o Powiecie Wysokomazowieckim,  gminie Gró-

dek, gminie Nowinka oraz gminie Tykocin.  

Skarbnik  Województwa Podlaskiego Paweł Jungerman odpowiadając na 

pytanie Radnego Jacka Piorunka oraz Cezarego Cieślukowskiego poinfor-

mował zebranych o wysokości funduszu wsparcia samorządów lokalnych 

wynoszącego 13 mln złotych.  

W dalszej dyskusji Radny Cezary Cieślukowski zwrócił się z prośbą o przed-

stawienie ramowych reguł przyznawania w/w środków. Następnie głos za-

brał Marszałek Województwa Artur Kosicki wyjaśniając zebranym dotych-

czasowe zasady przyznawania wsparcia samorządom: 

• 50:50 

• 70:30 

przy jednoczesnym zachowaniu warunku, iż gmina która otrzymała wspar-

cie w danym roku nie może ubiegać się o nie w roku następnym.  

Radny Jacek Piorunek zwrócił się z zapytaniem, w jaki sposób będą weryfi-

kowane wnioski o dofinansowanie oraz co będzie decydowało o kolejności 

ich rozpatrywania?  

Marszałek Województwa Artur Kosicki stwierdził, iż wszystkie wnioski  po 

weryfikacji merytorycznej i proceduralnej we właściwych departamentach 
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podlegają opiniowaniu przez Zarząd Województwa ze wskazaniem o dofi-

nansowane natomiast ostateczną decyzję o wsparciu podejmują Radni Sej-

miku Województwa Podlaskiego.  

W dalszym ciągu obrad głos zabrał Wicemarszałek Województwa Stanisław 

Derehajło, który nawiązując do wypowiedzi Radnego Jacka Piorunka pod-

kreślił konieczność wspierania lokalnych samorządów gminnych i powiato-

wych, które nie są w stanie samodzielnie udźwignąć kosztów inwestycji. 

Radni po dyskusji dotyczącej konieczności wytyczenia klarownych zasad 

przyznawania wsparcia samorządom w głosowaniu jawnym przy 26 głosach 

za, 0 przeciwnych, 2 wstrzymujących się podjęli  

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/315/2021. 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Gródek. 

Projekt uchwały przedstawiła Bożena Nienałtowska Dyrektor 

Departamentu Edukacji, Sportu i Turystyki UMWP. Zakłada on wsparcie 

finansowe z budżetu województwa przy remoncie sali gimnastycznej                        

w Szkole Podstawowej w Gródku.  Prelegent przypomniał,  iż 28 września 

2020 roku Zarząd Województwa podjął uchwałę intencyjną, 

zabezpieczającą środki na powyższy cel. Dotacja w wysokości 300 tys. zł jest 

kwotą dofinansowania wkładu własnego gminy Gródek. 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 27 głosach za, 1 przeciwnym i 0 

wstrzymujących się podjęli    

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/316/2021. 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Nowinka. 

Projekt uchwały przybliżył zebranym Lesław Wołcz Dyrektor Departamentu 

Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami UMWP. 
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Pomoc finansowa z budżetu województwa dotyczy remontu budynku 

komunalnego, który zamieszkuje rodzina dotknięta licznymi chorobami                      

i niepełnosprawnością. Wsparcie w wysokości 140 tys. przeznaczone będzie 

na termomodernizację budynku, wymianę dachu, ocieplenie, wykonanie 

elewacji oraz rozbiórkę pewnych elementów. 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 28 głosach za, 0 przeciwnych i 0 

wstrzymujących się podjęli    

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/317/2021. 

 

Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Tykocin na budowę ścieżki dydaktycznej nad rzeką 

Narew w Tykocinie. 

Projekt uchwały przedstawił Juliusz Jakimowicz Z-ca Dyrektora 

Departamentu Infrastruktury i Transportu UMWP. Wsparcie finansowe                     

w wysokości 1,2 mln złotych przeznaczone będzie na budowę ścieżki 

dydaktycznej wyposażonej w niezbędną infrastrukturę nad rzeką Narew. 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 27 głosach za, 0 przeciwnych                                       

i 0 wstrzymujących się podjęli    

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/318/2021. 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu. 

Projekt uchwały zreferowała Bożena Nienałtowska Dyrektor Departamentu 

Edukacji, Sportu i Turystyki UMWP. Dotacja z budżetu województwa 

przeznaczona w wysokości będzie na pokrycie kosztów związanych                             

z rozbudową budynku internatu Zespołu Szkół Ogólnokształcących                               

i Zawodowych w Ciechanowcu. Uczęszczają do niej uczniowie, w tym klas 

mundurowych, w dużej mierze pochodzący spoza Powiatu 
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Wysokomazowieckiego i korzystający z internatu. Jego modernizacja 

zwiększy ilość miejsc noclegowych oraz poprawi poziom zakwaterowania. 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 28 głosach za, 0 przeciwnych                                        

i 0 wstrzymujących się podjęli   

   U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/319/2021. 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na wsparcie rozwoju edukacji i czytelnictwa poprzez 

udostępnienie księgozbioru: 

- Miastu Augustów 

- Miastu Bielsk Podlaski 

- Miastu Grajewo 

- Miastu Hajnówka 

- Powiatowi Sejneńskiemu 

- Miastu Siemiatycze 

- Miastu Sokółka 

- Miastu Wysokie Mazowieckie 

- Gminie Miastu Zambrów 

Radni, w głosowaniu jawnym dotyczącym udzielenia pomocy finansowej 

Miastu Augustów przy 27 głosach za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się 

podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/320/2021. 

 

Następnie Radni, w głosowaniu jawnym dotyczącym udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Bielski Podlaski  przy 27 głosach za, 0 przeciwnych,  

0  wstrzymujących się podjęli 
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U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/321/2021. 

 

W dalszym ciągu obrad Radni, w głosowaniu jawnym dotyczącym udzielenia 

pomocy finansowej Miastu  Grajewo przy 27 głosach za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/322/2021. 

 

Po czym Radni, w głosowaniu jawnym dotyczącym udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Hajnówka przy 27 głosach za, 0 przeciwnych,  

0  wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/323/2021. 

 

Radni, w głosowaniu jawnym dotyczącym udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Sejneńskiemu przy 27 głosach za, 0 przeciwnych,  

0 wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/324/2021. 

 

Następnie Radni, w głosowaniu jawnym dotyczącym udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Siemiatycze przy 27 głosach za, 0 przeciwnych,  

0 wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/325/2021. 

 

W dalszym ciągu obrad Radni, w głosowaniu jawnym dotyczącym udzielenia 

pomocy finansowej Miastu Sokółka przy 27 głosach za,  

0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/326/2021. 
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Po czym Radni, w głosowaniu jawnym dotyczącym udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Wysokie Mazowieckie przy 28 głosach za,  

0  przeciwnych, 0 wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/327/2021. 

 

W ostatnim głosowaniu dotyczącym tego projektu Radni, w głosowaniu 

jawnym dotyczącym udzielenia pomocy finansowej Miastu Zambrów przy 

28 głosach za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/328/2021. 

 

Punkt 11 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie kolejnej 

umowy najmu nieruchomości położonych w obrębach: Rajgród, Izbiszcze, 

Rudnia, Łuka i Rybaki na okres 3 lat. 

Radni, po wysłuchaniu opinii Komisji Skarbu i Finansów dotyczącej 

powyższego projektu uchwały, nie wnosili uwag i w głosowaniu jawnym, 

przy 25 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli 

 U C H W A Ł Ę Nr XXVII/329/2021. 

 

Punkt 12 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od 

obowiązkowego przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

nieruchomości położonej w Choroszczy przy ul. Sienkiewicza 44 ze 

Wspólnotą Mieszkaniowa przy ul. Sienkiewicza 44 w Choroszczy. 

Radni, po wysłuchaniu opinii Komisji Skarbu i Finansów do powyższego 

projektu uchwały, nie zgłosili uwag i w głosowaniu jawnym, przy 23 głosach 

za, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęli  

 U C H W A Ł Ę Nr XXVII/330/2021. 
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Punkt 12a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania ulg w spłacie należności o charakterze cywilnoprawnym 

przypadającym Województwu Podlaskiemu lub jego jednostkom 

organizacyjnym od przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID – 19. 

Radny Cezary Cieślukowski wskazał na brak oceny skutków finansowych 

zastosowania powyższej uchwały. Zwrócił się jednocześnie z pytaniem                      

o wielkość środków finansowych, wpływających do budżetu województwa 

z tytułu umów, mogących podlegać ulgom oraz jakie skutki będzie rodziła 

powyższa uchwała po zmniejszeniu tych wpływów. 

Dyrektor Departamentu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami UMWP 

Lesław Wołcz odpowiadając poinformował, iż w bieżącym  roku nie zostały 

jeszcze kompleksowo zweryfikowane skutki finansowe. Dodał, że                                

w ubiegłym roku na podstawie poprzedniej uchwały sejmiku w sprawie ulg 

w opłatach za umowy wynajmu wartość umorzeń opiewała na łączną kwotę 

36 700 złotych (dwa podmioty). Natomiast kwota ewentualnych umorzeń 

na podstawie dwóch złożonych dotychczas wniosków wyniosłaby ok.  63 

tys. złotych. 

Radny Cezary Cieślukowski zwrócił się z ponownym zapytaniem o wskazanie 

ilości podmiotów, z którymi Województwo Podlaskie ma zawarte umowy 

cywilno-prawne z wykorzystaniem majątku Województwa wraz z podaniem  

ich ogólnej wartość w skali całego roku. 

Dyrektor Departamentu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami UMWP 

Lesław Wołcz odpowiadając przedmówcy stwierdził, iż obecnie nie 

dysponuje kompleksowym zestawieniem podmiotów i wpływów 

finansowych z tytułu zawartych umów. Wyraził gotowość przygotowania                   

i przedstawienia danych, o które prosił Radny w późniejszym terminie. 

Członek Zarządu Wiesława Burnos zabierając głos w dyskusji podkreśliła, iż 

na dzisiejszej sesji Sejmiku Radni – wychodząc naprzeciw przedsiębiorcom 

–  podejmują jedynie uchwałę dotyczącą zasad udzielania ulg w związku                     

z COVID – 19. Zapewniła, że każdy podmiot, który złoży wniosek i spełni 
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wymogi zawarte w uchwale otrzyma ulgę finansową. 

Radny Sebastian Łukaszewicz nadmienił, że sprawa dotyczy 

przedsiębiorstw, które złożyły wnioski w roku ubiegłym. Nadmienił, iż 

podejmowana jest uchwała w sprawie określenia zasad udzielania ulg                     

w spłacie należności. Następnie zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji nad 

projektem uchwały. 

Marszałek Województwa Artur Kosicki podkreślił, że w związku z pandemią 

Województwo powinno działać szybko i sprawnie, a dyrektorzy naszych 

jednostek muszą mieć upoważnienie do udzielania ulg. Ważne jest żeby 

pomagać przedsiębiorcom. 

Radny Jacek Piorunek zabierając głos w dyskusji poddał w wątpliwość 

zasady przyznawania pomocy podmiotom, którym może być udzielona ulga. 

Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski zwracając się do przedmówcy 

stwierdził, iż Radny swoją opinię może wyrazić w głosowaniu nad uchwałą, 

jak też przedkładając wnioski w postaci konkretnych propozycji zmian do 

treści uchwały. Następnie poddał pod głosowanie wniosek formalny                          

o zamknięcie dyskusji nad projektem uchwały w pkt. 12a porządku obrad. 

Radni w głosowaniu jawnym, przy 18 głosach za, 5 przeciwnych i 4 

wstrzymujących przyjęli wniosek formalny. 

Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski przypomniał o możliwości 

składania przez Radnych wniosków celem modyfikacji powyższej uchwały, 

uwzględniając inne podmioty uprawnione do otrzymania pomocy. 

Radni, w głosowaniu jawnym, przy 22 głosach za, 1 przeciwnych i 3 

wstrzymujących się podjęli  

U C H W A Ł Ę Nr XXVII/331/2021. 

 

Punkt 13 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania podziału 

Województwa Podlaskiego na obwody łowieckie oraz zaliczenia 

obwodów łowieckich do kategorii o których mowa w art. 26 a ust. 1 

ustawy Prawo łowieckie. 
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Projekt uchwały przybliżył zebranym Andrzej Pleszuk Dyrektor 

Departamentu Rolnictwa i Obszarów Rybackich UMWP. Poinformował, iż po 

konsultacjach publicznych do urzędu marszałkowskiego wpłynęło 

kilkanaście wniosków o wyłączenie działek prywatnych z obwodów 

łowieckich. W tym celu został  powołany specjalny zespół, który negatywnie 

zaopiniował powyższe wnioski. 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 21 głosach za, 1 przeciwnym i 4 

wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/332/2021. 

 

Punkt  14 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na Marszałka Województwa Podlaskiego dotyczącej sposobu rozpatrzenia 

uwag Skarżących do projektu uchwały Sejmiku Województwa Podlaskiego 

w sprawie dokonania podziału województwa podlaskiego na obwody 

łowieckie. 

Radni, po wysłuchaniu opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji dotyczącej 

powyższego projektu uchwały, nie wnosili uwag i w głosowaniu jawnym, 

przy 20 głosach za, 0 przeciwnych, 4  wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/333/2021. 

 

Punkt 15 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia terminów 

zakończenia zbioru poszczególnych gatunków roślin uprawnych                                 

w województwie podlaskim. 

Radni, po wysłuchaniu opinii Komisji Rolnictwa, Obszarów Wiejskich                             

i Ochrony Środowiska dotyczącej powyższego projektu uchwały, nie wnosili 

uwag i w głosowaniu jawnym, przy 25 głosach za, 0 przeciwnych i 0 

wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/334/2021. 
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Punkt 16 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu  Szpitalowi Wojewódzkiemu im. Kardynała 

Stefana Wyszyńskiego w Łomży. 

Projekt uchwały przybliżył zebranym Dominik Maślach Dyrektor 

Departamentu Zdrowia UMWP. Poinformował on, iż projekt uchwały 

zawiera propozycję zmian statutu szpitala w Łomży w czterech miejscach: 

- pierwsze trzy są bezpośrednio związane z dostosowaniem bieżącej 

działalności szpitala do walki z epidemią- wpisanie do statutu pracowni 

badań molekularnych, mobilnego punktu pobrań oraz utworzenie punktu 

szczepień 

- czwarty zaś postulat dotyczy dodania zmiany liczby zastępców dyrektora 

szpitala. Dotychczas szpitalem w Łomży kieruje dyrektor oraz dwóch 

zastępców: do spraw medycznych oraz do spraw pielęgniarstwa. 

Dyrektor szpitala w Łomży zawnioskował o powołanie zastępcy ds. 

eksploatacyjno-technicznych. Potrzebę utworzenia stanowiska zastępcy 

umotywował koniecznością kontynuacji modernizacji szpitala, prowadzenia 

projektów inwestycyjno-rozwojowych oraz powrotem szpitala do 

działalności sprzed 2020 roku – jako szpitala jednoimiennego. 

Na sali obrad wywiązała się ożywiona dyskusja dotycząca zasadności 

powoływania stanowiska kolejnego zastępcy dyrektora. Padły propozycje 

likwidacji istniejącego stanowiska zastępcy dyrektora ds. pielęgniarstwa 

(nietypowego dla innych szpitali w województwie)  i przekształcenie go                    

w stanowisko „Naczelnej” lub „Przełożonej”. Dzięki temu w kadrze 

zarządzającej szpitalem w dalszym ciągu będzie funkcjonował Dyrektor                    

i dwóch zastępców. 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 18 głosach za, 1 przeciwnym i  8  

wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/335/2021. 
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Punkt 17 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu  Szpitalowi Wojewódzkiemu im. Dr. Ludwika 

Rydygiera w Suwałkach 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 26 głosach za, 0 przeciwnych i 0   

wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/336/2021. 

 

Punkt 18 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu  Wojewódzkiemu Ośrodkowi Profilaktyki i Terapii 

Uzależnień w Łomży. 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 28 głosach za, 0 przeciwnych i 0   

wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/337/2021. 

 

Punkt 19 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu  Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Białymstoku. 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 23 głosach za, 0 przeciwnych i 0 

wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/338/2021. 

 

Punkt 20 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu  Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Łomży. 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 27 głosach za, 0 przeciwnych i 0  

wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/339/2021. 



14 
 

 

Po głosowaniu głos zabrał Łukasz Siekierko Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

który w imieniu Radnych Klubu PiS zgłosił wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad pkt. 23b w brzmieniu: 

Wybór Wiceprzewodniczących Sejmiku Województwa Podlaskiego 

głosowanie: 17 głosów za, 8 przeciwnych  i 1 wstrzymujący się 

Następnie głos zabrał Radny Sebastian Łukaszewicz, który zgłosił wniosek 

formalny o wprowadzenie do porządku obrad pkt. 23c w brzmieniu: 

Przyjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Podlaskiego w obronie św. 

Jana Pawła II – Jego imienia, czci i godności 

Radni, w głosowaniu jawnym przy  28 głosów za,  0 przeciwnych i 0 

wstrzymujących się wprowadzili pkt. 23c do porządku obrad. 

 

Punkt 21 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania 

kandydatów do Rady Podlaskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego 

Funduszu Zdrowia w Białymstoku. 

Ad 21. Wybór kandydata do Rady Podlaskiego Oddziału Wojewódzkiego 

Narodowego Funduszu Zdrowia w Białymstoku. 

Radny Jacek Piorunek zgłosił Panią Alicję Łepkowską – Gołaś.  

Jest to jedna z młodych bardzo aktywnych osób działających na terenie 

miasta. Pochodzi z Piątnicy. Funkcjonuje i sprawdza się zawodowo                             

w Fundacji Ocalenie, jest koordynatorem wolontariatu, opiekunem różnych 

świetlic, w których są osoby z tzw. mniejszości narodowych.  Jest to również 

osoba, która pracuje i działa w szeroko pojętym obszarze pomocy 

społecznej, w przeszłości pracownik urzędu miasta, pracowała w wydziale 

skarbu i budżetu.  Jest to  osoba, która jest dobrze znana i lubiana i bardzo 

aktywna na terenie miasta Łomży i myślę, że doskonale sprawdziłaby się 

także w tym gremium. 

Radny Cezary Cieślukowski zgłosił Panią Martę Wiszniewską.  
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Pani Marta Wiszniewska jest doktorem nauk o zdrowiu,  już drugą kadencję 

jest rektorem Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Suwałkach. Spełnia 

te rygorystyczne wymogi, które są nałożone ustawą ograniczającą krąg 

osób, które mogą pełnić tego typu funkcje i z racji swojego doświadczenia 

jak też kariery zawodowej i profilu szkoły, którą ma zaszczyt od dwóch 

kadencji kierować myślę, że jest znakomitą kandydatką na to stanowisko. 

Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski zgłosił Pana Dariusza Zajączka . 

Jest to osoba, która pracuje w PKP Energetyka, mieszka na terenie 

Białegostoku, jest społecznikiem osiedlowym, ma dobre kontakty                                  

z ludźmi, którzy są potencjalnie pacjentami. Nie jest związana w żaden 

sposób ze środowiskiem medycznym więc myślę, że to jest jakby inne 

spojrzenie na  sprawy związane z funkcjonowaniem ochrony zdrowia. 

Głosowanie nad kandydatami: 

1. Alicja Łepkowska - Gołaś 

Kandydatka w głosowaniu jawnym uzyskała 11 głosów za, 1 przeciw i 2 

wstrzymujące się. 

2. Marta Wiszniewska 

Kandydatka w głosowaniu jawnym uzyskała 26 głosów za, 1 przeciw i 1 

wstrzymujący się. 

3.  Dariusz Zajączek 

Kandydat w głosowaniu jawnym uzyskał 16 głosów za, 0 przeciwnych  i 0 

wstrzymujących się. 

 Osoby, która uzyskały największą ilość głosów to:  

 Pani Marta Wiśniewska i Pan Dariusz Zajączek 

Nazwiska osób wybranych do Rady Podlaskiego Oddziału Wojewódzkiego 

Narodowego Funduszu Zdrowia w Białymstoku zostały wpisane do uchwały. 
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Następnie Radni, w głosowaniu jawnym przy 26 głosach za, 0 przeciwnych, 

1 wstrzymującym się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/340/2021. 

 

Punkt 22 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę                              

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest Województwo Podlaskie oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 27 głosach za, 0 przeciwnych i 0  

wstrzymujących się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/341/2021. 

 

Punkt  23 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian              

w składzie osobowym komisji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

Projekt uchwały dotyczy złożonego wniosku Radnego Jarosława Zygmunta 

Dworzańskiego, który zadeklarował chęć pracy w Komisji Rewizyjnej 

Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

Radni, w głosowaniu jawnym przy 15 głosach za, 13 przeciwnych, 1 

wstrzymującym się podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/342/2021. 

 

Punkt 23a – Informacja Marszałka Województwa i Dyrektora Opery                           

i Filharmonii Podlaskiej w sprawie konfliktu między Dyrekcją Opery                          

a pracownikami.   

Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski przypomniał, że punkt ten 

pojawił się na wniosek radnych Koalicji Obywatelskiej. 

Następnie głos zabrał Pan Marszałek Artur Kosicki, który wyjaśnił kilka 

kwestii budzących wątpliwości. Wspomniał min. o tym, że nikt                                         
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z pracowników nie został w Operze i Filharmonii Podlaskiej zwolniony,                     

a  jeżeli ktoś odszedł, to odszedł dobrowolnie. Wyjaśnił również, że zmiany 

organizacyjne jakie obecnie przeprowadzane są w Operze wynikają                              

z zaleceń audytu, który był jeszcze za czasów poprzedniego Zarządu. Zmiany 

organizacyjne, które są przeprowadzane maja na celu usprawnienie 

funkcjonowania Opery.  Dodał również, że zmiana regulaminu została 

zaakceptowana przez wszystkie cztery organizacje związkowe czyli 

praktycznie przez wszystkie grupy reprezentatywne dla Opery i Filharmonii 

Podlaskiej. Wyjaśnił również, że nie doszły do Zarządu  jakiekolwiek wnioski, 

jakiekolwiek przypuszczenia czy jakiekolwiek sygnały, że coś źle się dzieje. 

Oczywiście nie jest idealnie i stąd zmiana struktury Opery, ale nie ma 

jakichkolwiek sygnałów żeby faktycznie coś się działo źle. 

Następnie głos zabrał Radny Jarosław Dworzański zapytał min. o  planowane 

audyty w Operze, które mają ujawnić  działania dyrektorów w przeszłości, o 

działania dotyczące likwidacji bądź też oszczędności na magazynowanie 

dawnych scenografii bo takie są projekty, jak również o dalszej planowanej 

reorganizacji. Przypomniał również sprawę związaną z pomówieniem przez 

Pana Wojciecha Tołkina – Żmijewskiego Pani redaktor Gazety Wyborczej 

Pani Moniki Żmijewsiej. 

Po burzliwej dyskusji poczyniono ustalenia, iż  kwestie związane z dalszą 

działalnością Opery i Filharmonii Podlaskiej zostaną szczegółowo omówione 

na Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Sejmiku Województwa 

Podlaskiego wraz z prezentacją stanowisk wszystkich zainteresowanych 

środowisk. 

 

Punkt 23b – Wybór Wiceprzewodniczących Sejmiku Województwa 

Podlaskiego. 

Ad.23b – Wybór komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru 

Wiceprzewodniczących Sejmiku. 

Kandydaci: Radny Piotr Modzelewski, Radny Bogdan Dyjuk, Radny 

Waldemar Kwaterski 
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Radni, w głosowaniu jawnym przy 25 głosach za, 1 przeciwnym i braku 

wstrzymujących się wybrali komisję skrutacyjną. 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów na Wiceprzewodniczących Sejmiku. 

W imieniu Klubu Radnych PiS została zgłoszona kandydatura Radnego 

Romualda Łanczkowskiego. 

W imieniu Klubu Radnych PSL została zgłoszona kandydatura  Radnego 

Cezarego Cieślukowskiego. 

W imieniu Klubu Radnych KO została zgłoszona kandydatura Radnego Jacka 

Piorunka. 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przystąpiono do procedury głosowania. 

Wyniki Głosowania :  

Cezary Cieślukowski -  18 głosów za 

Romuald Łanczkowski  - 19 głosów za 

Jacek Piorunek -  9 głosów  za 

Radni, w głosowaniu tajnym  przy 19 głosach za wybrali Romualda 

Łanczkowskiego oraz przy 18 głosach za Cezarego Cieślukowskiego na 

stanowiska Wiceprzewodniczących Sejmiku Województwa Podlaskiego                    

i podjęli 

U C H W A Ł Ę   Nr XXVII/343/2021. 

 

Punkt 23 c – Przyjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Podlaskiego                 

w obronie św. Jana Pawła II – Jego imienia, czci i godności. 

Radni przez aklamację przyjęli Stanowisko w obronie św. Jana Pawła II. 
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Punkt 24 – Sprawozdanie z działalności poszczególnych komisji Sejmiku 

Województwa Podlaskiego w 2020 roku. 

Radni zapoznali się z powyższymi sprawozdaniami i nie wnosili do nich 

uwag. 

Punkt 25 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa 

Podlaskiego od 17 grudnia 2020 r. do 5 stycznia 2021 r. ; od 7 stycznia 2021 

do dnia 3 lutego 2021 r ; od  4 lutego 2021 do  17 lutego 2021). 

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

Punkt 26 – Informacja o złożonych interpelacjach i udzielonych 

odpowiedziach w okresie od 21 grudnia 2020 r. 

W tej części obrad głos zabrał Radny Krzysztof Kondraciuk, który nawiązał 
do odpowiedzi udzielonej przez Marszałka Województwa na interpelację 
złożoną w listopadzie ub. roku, dotyczącej remontu odcinka drogi w Uho-
wie. 

Punkt 27 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku 

Województwa Podlaskiego. 

Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

Punkt 28 – Wolne wnioski, informacje. 

W tym punkcie obrad Radni nie zgłaszali zapytań ani wolnych wniosków. 

Punkt 29 – Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski stwierdził, iż porządek obrad 

został wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady 

XXVII Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

Protokołowała: 

 Ewa Kapusta                                                                           Przewodniczył: 

                                                                                                 Bogusław Dębski 


